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Päätös Valtuutettu Jonna Haikara esitti keskustan valtuustoryhmän huolen sote-

keskuksen kalusteiden puuttumisesta. Keskustelun kuluessa tekninen 
johtaja Jari Vuori kertoi, että kotihoito pääsee muuttamaan uusiin tiloihin 
muutamien päivien sisällä. Yhteisenä huolena keskustelussa nousi esille 
tilanne, että kuntalaiset joutuvat käymään Haapajärvellä ja kauempanakin 
hakemassa lääkärin ja sairaanhoitajan palveluita, vaikka tilat ovat omassa 
kunnassa. Myös tilojen vuokrasopimuksista keskusteltiin, kunnanhallituksen 
puheenjohtaja Sari Huuskonen toi tiedon, että Reisjärven kunnan osalta 
vuokrasopimus on allekirjoitettu kesäkuussa. Valtuusto päätti, että 
kalusteiden tilanteesta ja käyttöönoton aikataulusta ollaan jatkossa 
säännöllisesti yhteydessä Pohteelle, jotta asia saadaan korjattua 
mahdollisimman pian.  
Valtuutettu Anja Suontakanen nosti samassa yhteydessä esiin huolen 
hammaslääkäritilanteesta.  
 
Sivistysjohtaja-rehtori Markku Puronhaara kertoi Kisatien koululla olleesta 
palohälytystilanteesta. Pelastuslaitoksen yksikkö saapui paikalle vasta 20 
minuuttia hälytyksen jälkeen. Valtuusto keskusteli huolesta liittyen 
pelastuslaitoksen toimintaan. Valtuusto päätti, että asiasta laitetaan 
palautetta hyvinvointialueelle, koska tilanne aiheuttaa huolta sekä 
päättäjissä että kuntalaisissa. Valtuusto päätti myös, että asia saatetaan 
tiedoksi Aluehallintovirastolle.  
 
Puheenjohtaja Mervi Niskakoski kertoi talous- ja henkilöstöjohtajan 
hakuprosessin tilanteesta. Valtuusto pitää ylimääräisen kokouksen 4.9. klo 
18, jossa suoritetaan talous- ja henkilöstöjohtajan virkavaali. 

 


